
Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 22.6.2020 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave  

 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 8 poslancov z celkového počtu 
9. Ospravedlnený poslanec Ivan Miklošík.  

     Predsedajúca oboznámila prítomných s programom rokovania za ktorý dala hlasovať. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Navrhla doplniť do bodu 4) pred záverečný účet ako bod 4a) Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 
3/2019, a ostatné abecedné poradie v bode 4) by sa posunulo nasledovne: 
4b) Záverečný účet obce Šintava  2019 
4c) Príloha k záverečnému účtu - príjem 
4d) Príloha k záverečnému účtu – výdaj 
 
Hlasovanie za doplnenie bodu č. 4a) Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 3/2019. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý. 
Za overovateľov zápisnice určila poslancov OZ Jána Kovoňa, Evu Tvarožkovú. 

   

bod 2) 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená na webovom sídle obce 
a tvorí prílohu zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Ištok, ktorý pripomienkoval uznesenie č. 222/2020, ktoré nie je 
splnené. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 235 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia okrem 
kontroly uznesenia č. 222/2020. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
 

Bod 3) 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu za rok 2019 

     Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečnému účtu za rok 2019 bolo zverejnené na úradnej 
tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozpravy k tomuto bodu vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň, Šimulčík a hlavná 
kontrolórka. 

Poslanec Ištok a Šimulčík predložili návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo odporúča obci 
zaobstarať overenie účtovnej závierky audítorom v tomto a v nasledujúcich účtovných rokoch. 



Po rozprave bolo zahájené hlasovanie: 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 236 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu záverečného účtu obce Šintava za rok 2019. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Hlasovanie za návrh poslancov Ištok, Šimulčík  -  uznesenie č. 237 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave odporúča obci zaobstarať overenie účtovnej závierky audítorom v tomto a v nasledujúcich 
účtovných rokoch. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň,  Šimulčík,  Tvarožková), 
proti 0, zdržal sa 1 (Matušica) – návrh prijatý 
 

Bod 4) 

4a) Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 3/2019 

        Rozpočtové opatrenie č. 3/2019 bolo zverejnené na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpil poslanec Šimulčík a predseda finančnej komisie poslanec Ištok. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 238 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje Rozpočtové opatrenie obce Šintava č. 3/2019. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

4b) Záverečný účet obce Šintava za rok 2019 

4c) Príloha k záverečnému účtu – príjem 

4d) Príloha k záverečnému účtu – výdaj 

 

     Záverečný účet obce Šintava za rok 2019 spolu s prílohami k záverečnému účtu príjem, výdaj bol 
zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň, Matušica, Šimulčík.  

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 239 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje Záverečný účet obce Šintava za rok 2019 a celoročné hospodárenie obce Šintava 
za rok 2019 bez výhrad s tým, že rozdelenie bude 10% do rezervného fondu a ostatné do fondu na 
súdne trovy. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

 

Bod 5) 

Návrh na zvýšenie rozsahu (úväzku) výkonu funkcie hlavného kontrolóra obce Šintava 

     Predsedajúca udelila slovo JUDr. Silvie Štarkovej, LL.M., hlavnej kontrolórke obce, ako spracovateľke 

návrhu, ktorá odôvodnila svoj zámer. Návrh na zvýšenie úväzku bol zverejnený na webovom sídle obce 

a tvorí prílohu zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň, Tvarožková, Hanáková, Šimulčík. 



Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 240 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave berie na vedomie žiadosť zvýšenia rozsahu (úväzku) výkonu funkcie hlavného kontrolóra  

a žiada doložiť  činnosť za ½ roka. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Bod 6) 

Pravidlá kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Šintava 

     Návrh Pravidiel kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Šintava bol zverejnený na úradnej 
tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň, Šimulčík. 

Poslanec Ištok navrhol neschváliť predložené pravidlá a navrhuje vyzvať poslancov, aby svoje návrhy 
na doplnenie pravidiel kontrolnej činnosti HK predložili do 15.7.2020 obci a zároveň, aby ich hlavná 
kontrolórka zaradila do plánu, aby sa na septembrovom zasadnutí mohli schváliť.  

Poslanec Kavoň navrhol pripomienky zaslať elektronicky.  

Hlavná kontrolórka sa vyjadrila, že nie je povinnosť mať schválené pravidlá kontrolnej činnosti, je to 
pomôcka, zlepšenie pravidiel ako postupovať.  

Oboznámila prítomných s novou  emailovou adresou:  kontrolor@sintava.sk, kde môžu písať 
pripomienky a podnety na kontroly. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 241 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave berie  na vedomie návrh Pravidiel kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Šintava a  žiada 
dopracovať pravidlá podľa požiadaviek poslancov, ktorí v termíne do 15.7.2020 predložia pripomienky. 
Hlavná kontrolórka obce prepracované pravidlá predloží na schválenie na najbližšom zasadnutí OZ. 
Pripomienky budú zaslané elektronicky. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
 

Bod 7) 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2020 

     Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2020 bol zverejnený na úradnej 
tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Ištok, Kavoň, Šimulčík, Csemezová a hlavná kontrolórka obce. 

Po rozprave bolo dohodnuté a poslanec Ištok predložil návrh na zmenu vety v pláne kontrolnej činnosti 
v bode 2. Ostatné kontroly – nasledovne: „Kontroly vykonávané z podnetu občanov obce Šintava“.  

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 242 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2020 a poveruje 
kontrolórku obce vykonaním kontroly podľa plánu práce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

Prepracovaný Plán Kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2020 tvorí prílohu zápisnice. 

 

mailto:kontrolor@sintava.sk


Bod 8) 

Oznámenie - Najvyšší súd SR – Rozsudok v mene Slovenskej republiky 

     Rozhodnutie - Rozsudok Najvyššieho súdu SR zn. 8Cdo/17/2018  v súdnom spore o určenie 

vlastníckeho práva -  spor Obec Šintava a Lodenica, spol. s r.o. Šintava, bolo zverejnené na webovom 

sídle obce a tvorí prílohu zápisnice. 

     Predsedajúca oboznámila prítomných  so stanoviskom advokátskej kancelárie JUDr. René Hudzovič, 

s.r.o., so sídlom v Nitre, ktorý zastupoval Obec Šintava v tomto spore.   

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Tvarožková, Šimulčík a  občan p. Václav Jurčaga. 

Poslankyňa Tvarožková sa vyjadrila, že pri hlasovaní v tomto bode, sa zdrží hlasovania z dôvodu, že 

nemôže hájiť záujmy obce, ale svojej firmy. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh uznesenia č. 243 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave berie na vedomie Rozsudok Najvyššieho súdu SR č. 8Cdo/17/2018. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková)  za 7 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík), proti 
0, zdržal sa  0, nehlasovala 1 (Tvarožková) – návrh prijatý 
 

Bod 9) 

Právne a administratívne riešenie požiadavky    

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľke návrhu poslankyne Jurašikovej, ktorá prítomných 

oboznámila s návrhom riešenia dlhodobého sporu, predchádzanie súdnemu sporu a požiadavky p. 

Miloša Majka a manž. Moniky Majkovej o mimosúdne vyrovnanie formou náhrady nákladov 

vzniknutých fyzickým osobám pri dokazovaní nezákonného dokazovania obce (stavba schodiska a dverí 

na nehnuteľnosti mestských sociálnych bytov v Seredi). Prezentovala aktuálny stav fotografiami cez 

dataprojektor. 

     V rámci rozsiahlej diskusie vystúpili nasledovní poslanci: Kavoň, Jurašiková, Hanáková, Ištok, 

Matušica, Šimulčík. Predsedajúca udelila slovo p. Milošovi Majkovi. 

Poslanec Kavoň predložil návrh na vypustenie posledného odseku v liste a ako prílohu priložiť list 

Miloša a Moniky Majkových vrátane vyjadrenia okresnej prokuratúry. 

Záverom sa poslanci dohodli, že v predloženom liste budú zmeny: vynechať v poslednom odseku druhú 

časť vety „mesto prevezme plnenie záväzku voči žiadateľovi“. Do prílohy doplniť všetky listy. 

Po dohode bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 244 v znení: 1. Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje žiadosť o vyjadrenie mestu Sereď v znení, ktoré je uvedené v prílohe. 

2. Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje Obecný úrad v Šintave zaslaním listu mestu Sereď ako aj 
predložením vyjadrení a stanovísk mesta Sereď poslancom OZ na najbližšom rokovaní OZ, resp. hneď 
po ich obdržaní. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

 

Bod 10)  

Podnety na zlepšenie VZN 19/2019     



     Predsedajúca udelila slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, ktorý oboznámil 

prítomných s dôvodom podnetu, a tým  je praktické vylepšenie VZN č. 19/2019 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu obce Šintava na základe realizačnej praxe. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 245 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje obecný 
úrad, aby písomne oslovilo subjekty ktoré v roku 2020 dostali dotáciu s možnosťou, aby do 30.7.2020 
navrhli praktické vylepšenia VZN č. 19/2019 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Šintava. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Bod 11)  

Kamerový systém 

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, ktorý informoval 

prítomných, že cieľom jeho zámeru je monitorovanie obecného majetku ako aj detského ihriska, ktoré 

sa poškodzuje, ide o zlepšenie bezpečnosti. 

     V rámci rozpravy vystúpila starostka obce Bc. Stanislava Režnáková,  poslanci: Šimulčík, Kavoň, 

občan p. Miloš Majko. 

     V rámci rozpravy predložil poslanec Kavoň návrh na uznesenie v znení: OZ poveruje obecný úrad, 

aby zabezpečil monitorovanie kamerovým systémom priestor detského ihriska a obecnej budovy, 

ktorá je v prenájme v GM CAFFE. Na zabezpečenie kamerového systému použiť rezervný fond. 

     Poslanec Šimulčík predložil doplniť do uznesenia: „aby bol monitorovaný priestor označený podľa 

zákona“. 

     Po dohode bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 246 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje zriadenie kamier, ktoré budú financované z rezervného fondu, budú zachytávať 
detské ihrisko, obecnú budovu (GM Caffe), cestu medzi obecným úradom a GM Caffe, verejný priestor 
bude označený podľa zákona.  
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
      

Bod 12)  

Oprava ciest, ktoré nie sú majetkom obce    

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, ktorý informoval 

prítomných, že tento bod navrhol do programu z dôvodu, aby sa zistilo, či obec môže použiť finančné 

prostriedky obce na cesty, ktoré nie sú jeho majetkom (alebo jej časti) bez zmluvného vzťahu k týmto 

pozemkom. Preto navrhuje, aby hlavná kontrolórka vykonala kontrolu, či uznesenie č. 175 je v súlade 

so zákonmi  a všeobecne záväznými nariadeniami SR. 

     V rámci rozpravy vystúpila starostka obce a nasledovní poslanci: Kavoň, Šimulčík, Matušica, 

Hanáková a občan p. Miloš Majko. 

     Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie v znení: OZ súhlasí, aby prostriedky z rozpočtu obce 

Šintava boli vo verejnom záujme použité na opravu, rekonštrukciu a údržbu aj tých miestnych 

komunikácií a chodníkov, ktoré sú dlhodobo t.j. 30 a viac rokov užívané ako verejný priestor a nie sú 

vo vlastníctve obce. Zároveň OZ poveruje obecný úrad aby oslovil s návrhom na odkúpenie tých 



vlastníkov pozemkov, ktorí sú súčasťou miestnych komunikácií alebo chodníkov, OZ doporučuje 

odkúpiť takéto pozemky v symbolickej cene1€ za každú parcelu. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh poslanca Šimulčíka -  uznesenie č.  247 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje kontrolórku obce vykonať kontrolu, či uznesenie č. 175 je 

v súlade so zákonmi a všeobecne záväznými nariadeniami SR, s poukazom, či obec môže použiť 

finančné prostriedky obce na cesty, ktoré nie sú jeho majetkom (alebo jej časti), bez zmluvného vzťahu 

k týmto pozemkom. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 5 (Ištok, Jurašiková, Matušica, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  3 
(Hanáková, Kavoň, Csemezová) – návrh prijatý 
 

Požiadavka poslanca Ištoka, aby návrh na uznesenie poslanca Kavoňa bol rozdelený na dve hlasovania. 

Hlasovanie za prvú časť návrhu poslanca Kavoňa – uznesenie č. 248 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

súhlasí, aby prostriedky z rozpočtu obce Šintava boli vo verejnom záujme použité na opravu, 

rekonštrukciu a údržbu aj tých miestnych komunikácií a chodníkov, ktoré sú dlhodobo t.j. 30 a viac 

rokov užívané ako verejný priestor a nie sú vo vlastníctve obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 4 (Csemezová, Hanáková, Kavoň, Matušica,), proti 0, zdržal sa  4 (Šimulčík,  
Tvarožková, Ištok, Jurašiková) – návrh neprijatý 
 

Hlasovanie za druhú časť návrhu poslanca Kavoňa – uznesenie č. 249 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

zároveň  poveruje obecný úrad aby oslovil s návrhom na odkúpenie tých vlastníkov pozemkov, ktorí sú 

súčasťou miestnych komunikácií alebo chodníkov, OZ doporučuje odkúpiť takéto pozemky 

v symbolickej cene1€ za každú parcelu. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

 

Bod 13)  

Informácie o práci komisie na ochranu verejného záujmu   

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, ktorý prezentoval cez 

dataprojektor informácie týkajúce sa komisie na ochranu verejného záujmu – anonymizovanie 

majetkového priznania, odpoveď - nález  Ústavného súdu SR IV. ÚS 182/2020-38, tento  je zverejnený 

na webovom sídle a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     Prezentácia – anonymizovanie majetkového priznania - GDPR 

     Hlasovanie za návrh poslanca Šimulčíka za uznesenie č.250 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave poveruje obecný úrad, aby zabezpečil označenie polí v prílohe č. 1 zákona 357/2004 Z. z., 
ktoré majú byť anonymizované, pred zverejnením vyplnenej prílohy starostky, tak ako to požaduje 
uvedený zákon.  

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 



 

     Prezentácia - Podsúvanie falošného vyjadrenia OZ ústavnému súdu.  

V rámci rozsiahlej diskusie k tomuto bodu vystúpili nasledovní poslanci: Kavoň, Ištok, Šimulčík, 

Jurašiková, starostka obce. 

Poslanec Kavoň žiada  o zverejnenie prílohy listu čo poslal poslanec Šimulčík na ústavný súd. 

Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave  považuje za 

neprijateľné konanie poslancov, ktorí bez schváleného uznesenia OZ komunikovali  v mene obce 

a obecného zastupiteľstva s Ústavným súdom SR. 

     Poslankyňa Zita Csemezová oznámila prítomným, že od zajtra sa vzdáva poslaneckého mandátu, 

všetkým poďakovala za spoluprácu a odišla z rokovacej miestnosti. 

     Predsedajúca zahájila hlasovanie za návrh poslanca Šimulčíka – uznesenie č. 251 v znení: Obecné 

zastupiteľstvo v Šintave  považuje za neprijateľné konanie poslancov, ktorí bez schváleného uznesenia 

OZ komunikovali  v mene obce a obecného zastupiteľstva s Ústavným súdom SR. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 5 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 2 (Kavoň, 
Matušica) – návrh prijatý 
 

Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie č. 252 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave považuje 

za neprijateľné, aby poslanec zakladal do spisu akýkoľvek materiál bez rozhodnutia Obecného 

zastupiteľstva. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 2 (Kavoň, Matušica) proti 2 (Šimulčík, Jurašiková), zdržal sa 3 (Ištok, Hanáková, 
Tvarožková),  – návrh neprijatý 
 

     Prezentácia – Nález ústavného súdu 

Poslanec Šimulčík vysvetlil prítomným odpoveď – rozhodnutie Ústavného súdu SR, ktorý rozhodnutie 

Obecného zastupiteľstva obce Šintava č. 1/2020-OZ z 9.3.2020 zrušuje a vec mu vracia na ďalšie 

konanie. 

Poslanci Šimulčík a Ištok – sa vyjadrili, že uhradia trovy konania v sume 450,28€ z finančných 

prostriedkov vyplatených za zasadnutia  poslanca OZ. 

      V rámci diskusie k tomuto bodu vystúpili nasledovní poslanci: Kavoň, Šimulčík, Jurašiková, Ištok. 

     Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie č. 253 v znení: Obecné zastupiteľstvo poveruje 

predsedu komisie na ochranu verejného záujmu, aby oslovil právnickú  kanceláriu, ktorá by zapracovala 

požiadavky Ústavného súdu SR z nálezu  IV. ÚS 182/2020-38 do nového rozhodnutia a zabezpečila 

právne poradenstvo s úkonmi s ním spojených. Mandátna zmluva s obcou bude  uzatvorená v súlade 

s vyhláškou č. 655/2004 Z.z. o odmenách a náhradách advokátov za poskytovanie právnych služieb tak, 

že odmena za právne služby bez DPH nepresiahne 20 % výšky uloženej výšky pokuty s tým, že odmena 

bude vyplatená po tom, čo obecné zastupiteľstvo zaznamená plný úspech vo veci - po nadobudnutí 

právoplatnosti rozhodnutia obecného zastupiteľstva. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 5 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 2 (Kavoň, Matušica), zdržal 
sa 0 – návrh prijatý 
 



     Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie č. 254 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 

na vedomie nález Ústavného súdu SR IV. 182/2020-38, v ktorom sa uvádza, že Rozhodnutie 

Obecného zastupiteľstva v Šintave pod č.  1/2020-OZ zo dňa 9.marca 2020 je v rozpore s ústavným 

zákonom a to primárne s článkom 9, ods. 6 ústavného zákona. Na základe uvedenej skutočnosti OZ v 

Šintave zastavuje konanie vedené voči Miroslavovi Holičkovi podľa čl. 9, ods. 12 Ústavného zákona č. 

357/2004 Z.z. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 2 (Kavoň, Matušica) proti 3 (Ištok, Jurašiková, Šimulčík), zdržal sa 2 (Hanáková, 
Tvarožková),  – návrh neprijatý 
 
     Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie č. 255 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

berie na vedomie Nález Ústavného súdu SR IV. ÚS 182/2020-38. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal 
sa 0 – návrh prijatý 
 
     Poslanec Kavoň oznámil prítomným, že sa vzdáva členstva v  komisii na ochranu verejného záujmu.  
 

 

Bod 14)  

Rôzne došlé žiadosti: 

 

     14-1) Žiadosť Pavla Krajného, Šintava 95 o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce. V rámci rozpravy 

vystúpil poslanec Matušica, ktorý navrhol aby sa predaj schválil až po prepracovaní zásad nakladania 

s majetkom obce a predložil návrh na uznesenie: OZ poveruje finančnú komisiu pripraviť do 

najbližšieho zastupiteľstva podklady.   

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na  uznesenie č. 256 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave berie na vedomie žiadosť Pavla Krajného, Šintava 95 o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 

obce a k žiadosti sa vráti po vypracovaní nových zásad hospodárenia s majetkom obce do najbližšieho 

OZ. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal 
sa 0 – návrh prijatý 
 
Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 257 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje finančnú 

komisiu  o vypracovanie nových zásad hospodárenia s majetkom obce  do najbližšieho OZ.  

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal 
sa 0 – návrh prijatý 
 

Bod 15)  

Informácie starostky (ústne) 

     Predsedajúca informovala prítomných o záležitostiach, ktoré sa je podarilo vybaviť za posledné 

obdobie: 

- dohodnuté bolo s riaditeľkou školy Mgr. Endelovou, že urobí prezentáciu prijatia detí do škôlky, 



V rámci rozpravy k tejto informácii vystúpila poslankyňa Hanáková – na rade školy sa diskutovalo o 

možnosti využitia bývalej družiny,  vytvorí sa  na to pracovná skupina. Za radu školy vystúpil p. Erik 

Herceg  – požiadavka, aby sa otvorila ďalšia trieda, argumenty sú tam, dopyt bude ešte len rásť, 

vytvoriť pracovnú skupinu, škôlka je priorita,  treba urobiť konkrétne kroky, rozpočet, statické 

podklady, poslankyňa Jurašiková – zvolá takúto komisiu, stretneme sa, pôjdeme družinu pozrieť, 

predsedajúca oznámila, že všetky šintavské deti, čo dovŕšili tri roky boli prijaté do škôlky, 

- informácia o poverení riadením Bc. Zitu Csemezovú v zariadení opatrovateľskej služby, ktoré je už 

v tejto chvíli bezpredmetné, 

- informácia o optickej sieti, firma Zyry, ktorá robí stavebné práce dostala upozornenie, aby dodržiavali 

rozkopávkové povolenie, inak obec pristúpi k sankciám,  

- kontrola z regionálneho úradu verejného zdravotníctva  – sťažnosť z ministerstva uzavretá, 

zlepšujeme seniorom kvalitu stravy, ďalej v budove prebehla výmena svetiel za úsporné žiarivky 

a trubice, úprava okolia, čistenie kanalizačného potrubia, 

- Dlhotrvajúci problém - kanalizácia v spodnej časti obce, sú dva rýchle návrhy, dňa 3.6. 2020 sa 

uskutočnilo stretnutie poslancov s p. Szabom – odborným dozorom na ČOV, kde boli dohodnuté 

konkrétne odborné riešenia problému. Ulicu Proletársku treba riešiť promptne. K tomuto bodu 

prebehla rozsiahla rozprava poslancov a občanov dotknutých ulíc: poslanci Kavoň, Tvarožková, 

Matušica, Jurašiková, Hanáková, Šimulčík, občania:  p. Peter Koniar, p. Róbert Horáček, p. Mária 

Lanczová, p. Miloš Majko.  

Záverom bolo dohodnuté stretnutie poslancov a odborného dozoru ČOV ohľadom riešenia kanalizácie 

v obci na deň 25.6.2020. 

Bod 16)  

Interpelácia poslancov 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Poslanec Šimulčík – prezentácia cez dataprojektor parkovacie miesta – polyfunkčný objekt.  Predložil 

návrh na uznesenie v znení: OZ odporúča starostke obce, aby pri kolaudačnom konaní polyfunkčného 

objektu (domu) zriadil investor parkoviská na svojich pozemkoch. V prípade nájmu priestoru na 

parkovacie miesta, aby bolo v katastri nehnuteľností pri pozemku (och) na parkovanie zriadené vecné 

bremeno na parkovanie tak, aby parkoviská slúžili počas celej existencie polyfunkčného objektu. 

V rámci rozpravy k tomuto bodu vystúpili poslanci: Kavoň, Šimulčík, občan p. Miloš Hracho, ktorý 

povedal, že parkovanie je vyriešené vo dvore reštaurácie Merkur. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh poslanca Šimulčíka – uznesenie č. 258 v znení: Obecné 

zastupiteľstvo v Šintave odporúča starostke obce, aby pri kolaudačnom konaní polyfunkčného objektu 

(domu) zriadil investor parkoviská na svojich pozemkoch. V prípade nájmu priestoru na parkovacie 

miesta, aby bolo v katastri nehnuteľností pri pozemku (och) na parkovanie zriadené vecné bremeno 

na parkovanie tak, aby parkoviská slúžili počas celej existencie polyfunkčného objektu. 

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 

Tvarožková) za 3 (Ištok, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 4 (Hanáková, Jurašiková, Kavoň, 

Matušica) – návrh neprijatý 

- Poslanec Kavoň -  pripomienkoval čerpanie rozpočtu školy, účtovníctvo školy, vo výkaze sú rozdiely 

v čerpaní, prosí o korektné informácie, niečo tam nie je v poriadku. Predložil návrh na uznesenie 

v znení: OZ  žiada obecný úrad Šintava ako zriaďovateľa ZŠ s MŠ Šintava, aby bolo poslancom OZ 



predložené presné položkovité čerpanie rozpočtu za rok 2019, čerpanie rozpočtu žiadame predložiť 

osobitne za 1-4 Q do 31.8.2020.  

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh poslanca Kavoňa – uznesenie č. 259 v znení: Obecné 

zastupiteľstvo  žiada obecný úrad Šintava ako zriaďovateľa ZŠ s MŠ Šintava, aby bolo poslancom OZ 

predložené presné položkovité čerpanie rozpočtu za rok 2019, čerpanie rozpočtu žiadame predložiť 

osobitne za 1-4 Q do 31.8.2020.  

Výsledok hlasovania: prítomných 7 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková) za 1 (Kavoň), proti 0, zdržal sa 6 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Matušica, Šimulčík, 
Tvarožková – návrh neprijatý 
 
- Poslankyňa Jurašiková – za obyvateľov Nitrianskej, chceli by platiť zálohové platby za vodu, 

- Poslanec Šimulčík – stretnutie s pánom Szabom, poslanci sa chcú zúčastniť. 

Na interpelačné dotazy odpovedala starostka obce. 

 

 

Bod 17)  

Diskusia 

     V rámci diskusie vystúpili občania: Václav Jurčaga, Miloš Majko – ohlásenie verejnej akcie. 

 

Bod 18)  

Z á v e r     

               Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava Režnáková, starostka obce 

 

 

       

 

 

 

 

 


